

real estate owned by the said corporation and held for revenue purposes only at any one time shall not exceed the sum of one hundred thousand dollars."

2. Section 2 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

Board of
Governors

"**2.** The board of governors of the corporation shall consist of fifteen persons."

3. Section 3 of the said Act is amended:

(i) by adding thereto in the second line, immediately after the word "Act", the following words "and of such other legislation as may be applicable"; and

(ii) by striking out the words "and its branches" in lines 5 and 10 of the said section.

4. Section 5 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

Members

"**5.** The members of the corporation shall be all those persons who are recognized as members of the corporation according to its by-laws."

5. Section 6 of the said Act is repealed.

6. Section 7 of the said Act is amended by striking out the words "and mainly of those who are in indigent circumstances, and wholly or partially unable to provide medical or surgical treatment for themselves".

7. Section 8 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

Visitor

"**8.** The Governor General shall be the Visitor of the corporation."

8. Section 9 and 10 of the said Act are repealed and the following substituted therefor:

ments; toutefois, la valeur annuelle des immeubles possédés à aucune époque par la dite corporation pour des fins de revenu seulement, ne doit pas dépasser la somme de cent mille dollars.»

5

2. L'article 2 de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

«**2.** Le conseil de direction de la corporation sera composé de quinze personnes.»

Conseil de
direction

10

3. L'article 3 de ladite loi est modifié

(i) par l'adjonction, immédiatement après le terme «acte», à la troisième ligne, des mots «et de toute autre mesure législative qui peut s'appliquer»; et

(ii) par la suppression des mots «et de ses succursales» aux lignes 6 et 10 dudit article.

4. L'article 5 de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

20

«**5.** Les membres de la corporation seront les personnes qui sont reconnues comme tels selon les règlements établis par la corporation.»

Membres

5. L'article 6 de ladite loi est abrogé.

25

6. L'article 7 de ladite loi est modifié par la suppression des mots «, et particulièrement ceux qui seront indigents, et totalement ou partiellement incapables de se procurer les soins d'un médecin ou chirurgien».

7. L'article 8 de ladite loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:

«**8.** Le gouverneur général sera le visiteur de la corporation.»

Visiteur
35

8. Les articles 9 et 10 de ladite loi sont abrogés et remplacés par ce qui suit: